
2. seja obainskega sveta 20. d.ecember 2022

ZAPISNIK
2. redne seje Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice,

ki je potekala 20. decembra 2022 ob 15.30 uri v sejni sobi Obdine Moravske Toplice

Navzoii ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Mailina Bauman (pridruZila se je pri 4. todki dnevnega reda), Stanislav Gordan,
Sebastjan Gomjec, TomaZ Gregorec, Mihael Horvat, Stefan Hul, SaSo Koca, Stefan Kodila, Suzana
Koltai, JoZe Trajber, Alojz Trplan, Slavko Skerlak, Bojan Su5lek, Zsuzsi Vugrinec.
Ostali navzoii:
Alojz Glavad - Zupan, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, Melita Gorza - pravnica
YlVz, ki piSe zapisnik.
Sejo je vodil i;upan Alojz Glavad.
Predsedujodi je predstavil dnevni red, posredovan z vabilom:

1. Porodilo o izvr5iwi sklepov obdinskega sveta
2. Obvestilo o zadasnem financiranju Obdine Moravske Toplice
3. Imenovanje nadzomega odbora
4. Imenovanje stalnih delovnih teles obdinskega sveta
5. Imenovanje sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin
6. Pobude in rpra5anja
7. Razno.

Predlagan dnevni redje bil soglasno sprejet.

K 1. toiki:
Poroiilo o izvriitvi sklepov obiinskesa sveta

Porodilo je predstavila direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec, ki je predstavila sklepe in
povedala, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prejSnji seji obdinskega sveta, realizirani.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Poroiilom o izvrlitvi sklepov
ObEinskega sveta Obiine Moravske Toplice, sprejetih na 1. redni seji.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 2. toEki:
Obvestilo o zaiasnem financiraniu Obiine Moravske Toolice

ihpan Alojz Glavad je pojasnil, da se v skladu z dolodili Zakona o javnih financah v primeru, da
proradun obdine ni sprejet pred zadetkom leta, na katero se nanala, financiranje funkcij ob6in ter
njihovih nalog, zadasno nadaljuje na podlagi proraduna za preteklo leto in za iste progmme kot v
preteklem letu. Povedal je, da je glede na to, da proradun Obdine Moravske Toplice za leto 2023 ne
bo sprejet do zadetka leta, sprejel sklep o zadasnem financiranju, ki bo objavljen v Uradnem listu RS.
Razprave ni bilo.

obiinski svet obiine Moravske Toplice se je seznanil s sklepom o zaiasnem financiranju
Obiine Moravske Toplice v obdobju januar - marec 2023.
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Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
zA.. t4
PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 3. toiki:
Imenovanie nadzornega odbora

SaSo Koca je kot predsednik komisije za mandafia vpraSanja, voliwe in imenovanja predstavil
predlog komisije, ki obdinskemu svetu predlaga, da v nadzomi odbor imenuje: Lidijo Bohec, Katjo
Rituper, Martino Kerdmar, Matildo Farid in Renato Kerdmar.
TomaZ Gregorec je kot obrazloLitev svojega glasu povedal, da je bil prisoten na seji komisije za
mandatna vpraSanja, volitve in imenovanja, ter pojasnil da predlagani kandidat Gibanja Svoboda ni
bil izbran, ker po mnenju komisije nima izku5enj. Povedal je, da predlaganega sklepa o imenovanju
nadzomega odbora ne bo podprl.
Predsednik komisije za mandatna rpra5anja volitve in imenovanja SaSo Koca je pojasnil, da je na
poziv komisije prispelo 6 predlogov za imenovanje nadzomega odbora, ter da je bilo v poziw
navedeno, da dlani nadzomega odbora morajo imeti praviloma VI. stopnjo strokolrre izobrazbe in
izku5nje s finandno-radunovodskega ali pravnega podrodja. Glede predlaganega kandidata Gibanja
Svobodaje pojasnil, da nima formalnih izkuSenj.

PREDLOG SKLEPA ST. 10:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice imenuje NADZORNI ODBOR OBdINE
MORAVSKE TOPLICE v naslednji sestavi:
1. LIDIJA BOHNEC, Suhi vrh 13 b,
2. KATJARITUPER,Bogojina2c,
3. MARTINA KERaMAR, Prosenjakovci 7,
4. MATILDA FARId, Selo 20 a,
5. RENATAKERdMAR, Krnci28.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 2.

Sklep je sprejet.

K 4. toiki:
Imenovanie stalnih delovnih teles obiinskesa sveta

SaSo Koca - predsednik komisije za mandatna vpraianja, volitve in imenovanja je predstavil predlog
komisije za mandatna vpra3anja, volitve in imenovanja, ki so ga dlani obdinskega sveta prejeli na
mizo.
V razpravi so sodelovali:
- TomaZ Gregorec je pojasnil, da je kot dlan komisije za mandatna lpra3anja, volitve in

imenovanja prosil za razrez kvot za imenovanje stalnih delovnih teles, ki ga ni prejel, zato je
predlagal 8 kandidatov. Njegovi predlogi pri imenovanju niso bili upoStevani. Ker ni bilo
vpra5anje strokovnosti, niti izku5enosti, ga je zanimalo po kakinem kriteriju se je odlodalo ter ali
si Gibanje Svoboda ne zasluli niti malo spo5tovanja, obzimosti; od 8 predlaganih kandidatov je
bilo 5 predlaganih izmed obdanov, od katerih ni bil izbran niti 1. Povedal je tudi, da je vderaj po

seji komisije umaknil svoj predlog za imenovanje statutamo pravne komisije.
- SaSo Koca je kot predsednik komisije za rrrandatua vpraSanja, voliwe in imenovanja pojasnil, da

je imenovanje odborov in komisij dista politidna odloditev, ter da je TomaZ Gregorec sejo
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komisije zapustil pred njenim glasovanjem, tako da na seji ni bilo nikogar, ki bi zagovarjal
predloge Gibanja Svoboda. Glede umika predlogaje pojasnil, daje bil poslan le po messenge4u.

- Zuoan Alojz Glavad je povedal, da so delovna telesa v skladu s statutom sestavljena tako, da
imajo Elani obdinskega sveta v njih vedino, kar je bilo pri imenovanju upoStevano. Ker je bilo
kandidatov ved kot prostih mest za imenovanje, je bilo potrebno odlodanje, ki je potekalo z
javnim glasovanjem.

- Martino Bauman je zanimalo ali je bila in kako je bila pri kandidatih za dlane nadzomega odbora
preverjena stopnja izobrazbe, ter kaj se zgodi v primeru, da se ugotovi, da kateri od kandidatov
ne izpolnjuje pogoja glede izobrazbe.

- Zupan Aloiz Glavad je pojasnil, da je bil nadzomi odbor imenovan Ze pri prej5nji todki dnevnega
reda, ter da imajo vsi imenovani primemo izobrazbo.

- TomaZ Gregorec je podal obrazloLitev glasu - glede na to, da ni bil upoStevan noben predlog
Gibanja Svoboda, bo glasoval proti.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice imenuje stalna delovna telesa v naslednji sestavi:

ODBOR ZA DRUZBENE DEJAVNOSTI, SOLSTVO, KULTURO, SPONT IN TURIZEM:
1. SLAVKO SKERLAI<, Sebeborci24,
2. ANDREJ BALIGAC, Filovci 150 a,
3. MARTINA BAUMAN, Mlajtinci 16,
4. ALOJZTRPLAN,Ivanci69,
5. SIMONA GOMBOC, Ivanovci 45 c,
6. JOitF,B HERMAN, Kranjieva ulica 27 a,, Moravske Toplice,
7. PAVEL ZAKAL, Vuija Gomila 126.
Obiinski svet za predsednika imenuje: ANDREJA BALIGAdA.

ODBOR ZA LOKALNO INFRASTRUKTURO:
1. SLAVKO SKERL,LK, Sebeborci 24,
2. SEBASTJAN GORNJEC, Martjanci 97la,
3. MIHAEL HORVAT, Bogojina 338,
4. ALOJZTRPLAN,Ivanci69,
5. FRANC DEUTSCH,Ratkovci23,
6. PETRA MARI6, Norlinci 16 t
7. VIKTOR ilsaR, Mtajtinci 37.
Obiinski svet za predsednika imenuje: SLAVKA SfBnf,.q.KA.

ODBORZA KMETIJSTVO:
1. SUZANA KOLTAI, Loniarovci 43,
2. BOJAN SUSf,ex, Pordalinci 2,
3. STEFAN KODILA, Selo 61,
4. STEFAN HUL, Krnci 13,
5. LADISLAV SABOTIN, Prosenjakovci 87,
6. JOZEF STEFKO, Ivanci33,
7. DEJANKUdAN,Te5anovci60.
Obiinski svet za predsednika imenuje: Sfff'aNa KODILO.

ODBOR ZA ZASCITO IN RESEVANJE:
l. JOZLE TRAJBER, Martjanci 56,
2. ANDREJ BALIGAd, Filovci 150 a,
3. STANISLAV cORiAN, Fokovci 15,

PREDLOG SKLEPA ST. 11:

-)
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4. JOLANKA HORVAT, Andrejci 18,
5. ALOJZ BERDEN, Filovci 67 a,
6. RoBERT LArNSCEK,Suhivrh32.
Obiinski svet za predsednika imenuje: JOZETA TRAJBERA.

KOMISIJA ZA NARODNOSTNA VPRASANJA IN MEDNARODNO SODELOVANJE:
1. VILMOS LIPAI, Motvarjevci 1.

STATUTARNO PRAVNA KOMISIJA:
1. ANDREJ BALIGAd, Filovci 150 a,
2. SLAVKO SKEruaf, Sebeborci 24,
3. TOMAZ GREGOREC, Bogojina 170iB.
Obiinski svet za predsednika imenuje: TOMAZA GREGORCA.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 11

PROTI: 3.
Sklep je sprejet.

K 5. toiki:
Imenovanie sveta za varstvo uporabnikov iavnih dobrin

Predsednik komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja SaSo Koca je predstavil predlog
komisije za imenovanje sveta za varsfvo uporabnikov javnih dobrin.
TomaZ Gregorec je obrazloLll svoj glas, povedal je, da bo podobno kot pri prejinji todki, iz istega
razloga tudi pri tej todki glasoval proti.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice imenuje SVET ZA VARSTVO UPORABNIKOV
JAVI{IH DOBRIN v naslednji sestavi:
l. ALOJZ TRPLAN, Ivanci 69,
2. MARTINA BAUMAN, Mlajtinci 16,
3. CVETKA DAVIDOVSKI, Levstikova ulica 47, Moravske Toplice,
4. DORA PULIa aONTALA, Sebeborci 127 a,
5. ANTON HAVASI, Fokovci 12,
6. IGNAC GABOR, Filovci 24,
7. ToMAZ NEMEC, Bukovnica 13.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 2.

Sklep je sprejet.

K 6. toiki:
Pobude in vnralania

1. Martina Bauman ie postavila lpm5anje ali si Moravske Toplice ne zasluZUo pokritega
avtobusnega postajali5da - otroci dakajo na avtobus pod milim nebom. Pojasnila je, da je bilo
r,praianje na obdino Ze poslano, a odgovora nanj ni prejela.
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2. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da je na mestu trenutne
avtobusne postaje nadrtovan trg in poslovna stavba TIC-a, zato se obdina za postavitev

6.

nadstre5nice ni odlodila.
Martina Bauman je povedala, daje enak odgovor prejela Ze pred 4 leti.
Alojz Glavad - Zupan je povedal, da bo obdina poiskala moZnost zadasne re5itve.
TomaZ Gregorec je povedal, da pozdravlja investicije obdine v Sportne centre; zanimalo pa ga je,
ali dimenzije igriSda za hokej na fiavi ustrezajo dimenzijam igriSd za mednarodne tekme hokeja
na travi. Zanimalo ga je tudi na kak5en nadin je bila asfaltimna cesta Ivanci.
Ztpar Alojz Glavad je povedal, da bo odgovor glede dimenzij igriSda podan pisno na naslednji
seji obdinskega sveta. Glede ceste v Ivancih je pojasnil, da je bil sklenjen sporazum med obdino,
Pomgradom in KS Ivanci, po katerem kraj Ivanci dobi nadomestilo za drpanje gramoza. Kot
realizacija tega sporazuma je bila urejena cesta, ki je namenjena lokalnemu prometu, po njej je
prepovedana voZnja avtobusov in tovomih vozil.
Stefan Kodila.le predvideval, da bo na naslednji seji obdinskega sveta, ki bo verjetno v januarju,
obravnavan proradun. Zanimalo ga je, ali se lahko posredujejo predlogi.

8. Zupan Alojz Glavad je odgovoril, da predloge lahko posredujejo, bo pa sklican tudi sestanek z
novimi predsedniki svetov KS.

9. Sebastjan Gomjec je podal pobudo, da se na lpadnici iz Nor5incev v Martjance postavi ovira, ker
je hitrost vomikov prevelika, meritev hitrosti pa te zale\e.

10. Zupan Alojz Glavad je povedal, da bomo pobudo posredovali svetu za preventivo in vzgojo v
cestnem prometu ter predlagal, da se tak5ne in podobne pobude posredujejo direktno svetu za
preventivo in vzgojo v cestnem prometu.

K 7. toiki:
Razno

Direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec je povedala, da bo naslednja seja obdinskega sveta, ki
bo proradunska in vsebinska, predvidoma v drugi polovici januarja.

L:uparr Alojz Glavad je podal informacijo, da je obdina prejela predlog Vrtcev obdine Moravske Toplice
za spremembo sistemizacije, o kateri bo odlodal odbor za druZbene dejavnosti in nato obdinski svet.
Podal je obvestilo, da je za podZupana Obdine Moravske Toplice imenoval Sa5oja Koco in Stefana Hula.
Dosedanjima podZupanoma se je zahvalil za opravljeno delo, dlanom obdinskega sveta pa za udeleZbo na
dana5nji seji.
Sejaje bila zakljudena ob 16.25.

Zapisala:
Melita Gorza

Predsedujodi:
Zupan: Alojz Glavad
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